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Referat fra bestyrelsesmøde d.10/3 2024 
 

Deltagere 
Paw Mohr, formand 
Bjarne Pyndt, kasserer 
Annelise Friis, sekretær 
Lars Rasmussen 
Tanja Kjærside  
 
 

1. Formel godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde. 
 

2. Status på igangværende sager 
• Som nævnt i tidligere referat er det intentionen, at der skal indkøbes 

knust asfalt til udbedring af huller på de stikveje, hvor det er påkrævet. 
Desværre har det vist sig, at være sværere end først antaget, men 
Bjarne arbejder videre, og vi håber snart det lykkes. 

• Som aftalt med entreprenør udbedres vejhjørner her i foråret. 
• Bestyrelsesdokumenter lægges som sikkerhed  “op i skyen”. 

 
3. 50 års jubilæum  

• Grundejerforeningen har eksisteret i 50 år, og det skal selvfølgelig 
fejres. Bestyrelsen vil på kommende generalforsamling anmode 
medlemmerne om tilladelse til, at der bruges max. kr.50.000 til formålet. 
 

4. Møde med Lolland Kommune og Digelaget 

• Pga de enorme regnmængder det sidste halve år med store 
oversvømmelser til følge skal de 3 grundejerforeninger ved Næsby 
Strand i nærmeste fremtid mødes med Lolland Kommune og Digelaget 
for at se på, om vores kloaksystemer og dræn fra de omkringliggende 
marker fungerer optimalt. 
 

5. Økonomistatus 
• Foreningens regnskab for 2023 er godkendt af de 2 bilagskontrollanter. 
• Der budgetteres med et underskud - udløst af jubilæum. 
• Bestyrelsen vil på kommende generalforsamling foreslå et gebyr for 

betaling af medlemskontingentet uden om BS. 
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• Ligeledes vil bestyrelsen på samme foreslå en regulering af bestyrelses- 
og webmastervederlag. 

• Flisning 2023 blev som bekendt erstattet af bortskaffelse af bunkerne via 
vognmand, hvilket viste sig så markant billigere, at bestyrelsen også 
påtænker denne løsning fremover. 
 

6. Andet siden sidst 
• Storm, regn og oversvømmelser har bevirket, at en del træer i området 

er væltet, og mange flere er i fare for at lide samme skæbne. Vær 
derfor meget opmærksom på, om der på jeres grund er nogle, der 
måske enten burde beskæres eller fældes, før der sker en ulykke. 

          
7. Eventuelt 

• En af de to, der har påtaget sig at fælde de døde træer i den” lille skov”, 
er desværre blevet ramt af sygdom, hvorfor arbejdet er udsat til han 

forhåbentlig snart er klar igen. 
 

 
 

På bestyrelsens vegne 

Annelise, sekr. 
 

 
         
        


